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Адрес Isanti Glass 
former Nampak Glass 
Corner Smith & Emmanuel Rd,  
Roodekop, Gauteng

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Returnable and non-returnable glass bottles to the beverage and food industry. We offer a range of standard as well as customer specific designs,
ranging in size from 100ml to 1.5 litre.

Our full range of glass bottles is available in a variety of colours and closure finishing options, which are suitable for wine, carbonated soft drinks,
flavoured alcoholic beverages, spirits, beer and the processed foods market.

Beer bottles come in a variety of sizes to satisfy any need. Before you decide on your bottle, you should determine the capacity of the bottle you wish
to fill.

With our state of the art facilities boasting the latest technology we are able to customise each bottle colour, size, shape and more specialisation such
as embossing, etc. to compliment your brand making your product stand out.

In addition, further design options include embossing, etching and ACL screen-printing in up to five colours.

Container for Beverages: 
Alcoholic:

Beers
Wines and spirits
Alcoholic Fruit Beverages (AFB´s)
Carbonated Soft Drinks
Dairy

Food:

Sauces
Dressings

Company Profile of Isanti Glass

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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